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Digitalt  

 

 
SAK 42 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 06/2023 - 25 
 
 

SAK 43 INFORMASJON FRA SEKSJONENE 
- Fra Friskis       (5min)   Bjørn 

Medlemsvekst i 2023 på 9 % og har passert 11.300 medlemmer. Utfordring for 3 idrettslag i forhold 
til å rapportere medlemmer i NIF godkjent system. Dialog på gang mellom leverandør til Friskis og 
NIF Digital. Friskis er ønsket som driver av treningssenter på nye Campus Ekeberg. Utfordringer i 
forhold til EØS-regler. Advokater er på saken i god dialog med NIF og Oslo Idrettskrets. 

- Fra BTC       (5min)  Aleksander 
Ny organisasjon på plass, og Egil Lundin i 50 % stilling er godt i gang med sine oppgaver. Det er 
også ansatt en person i en liten stillingprosent som utviklingstrener. Det skal avholdes et møte om 
avvikling av Nordisk Mesterskap, da man ikke ønsker repetisjon av siste arrangement. 

- Fra Petanque      (5min)  Tore 
Det første fysiske styremøte ble avviklet i helgen, det første siden pandemien. Meget positivt møte. 
Det er nå en periode uten så mye aktivitet, men programmet for sesongen er klart. Jobbes med 
bedre informasjon på nettsider og ambisjon om å vise spillekalender, slik at man lett kan finne ut 
hvor i landet det spilles Petanque til enhver tid. Jobbes aktivt med rekruttering, og potensialet er 
stort. Også vekst i klubber og medlemmer i 2023. NM skal arrangeres, og det er denne gang ikke 
noe utfordring med dommere. I søknad om kongepokal ble det avslag, men GS har søkt om 
dispensasjon også for 2023. Forventer en rask avklaring på det. 

        
 

  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 
 

Sak 44 TILDELING MIDLER FOR 2024     (10min)       Christian 
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Post 2 og 3 midlene for 2024 er nå tildelt etter delvis ny og gammel modell. 
Endringer vil bli gjennomgått på styremøtet. 

Post 2 midlene viser en økning (kompensasjon for lønns- og prisvekst), samt at Boccia er tildelt 
fullt grentilskudd. Post 3 øker med ca. 200.000 for 2024. 

     
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 
 

Sak 45 ØKONOMI SOM BARRIERE     (5min)       Christian 
 
 Hovedfokus i tildelingsbrevet fra Kulturdepartementet 
Det bes om at hver enkelt seksjon i forbundet løfter dette opp i respektive seksjonsstyrer for å  
Sette dette viktige området på agendaen. 
  

      
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å følge opp dette vis a vis seksjonene 
 
 

Sak 46 EVENTUELT  
 
 Møte mellom GS og president i NIF den 6/2 (CFG og PBH ). 
 En uformell samtale, hvor vi har anledning til å gi en liten status på arbeidet i 

forbundet og seksjonene. Innspill fra styret? 
Det ble påpekt fra styret at det er viktig å påpeke overfor GS og President at NIF og 
Særforbundene samarbeider og hjelper hverandre og ikke legger til rette for kommersielle 
aktører der alternativer finnes i idretten.  
 

 
 


